
Krzysztof Kowalski

Radny Rady Miasta Wloclawka

Wloclawek 28.01.2020 r.

Prezrydent Miasta Wloclawka

dr Marek Wojtkowski

Szanowny Panie Prezydencie,

W imieniu mieszkanc6w Wloclawka zrtracarrr sig do Pana Prezydenta z pro6b4 o

skuteczny nadz6r nad slu:Zbami miejskimi dbaj4cymi o utrzymanie czystoSci w naszym

mieScie, oraz migkszenie czgstotliwo5ci sprz4tania ulic i chodnik6w, oraz zwigkszenie

czgstotliwo3ci opr6zriania koszy miej skich

Chodniki, a szczeg6hie okolice przystank6w autobusorvych s4 bardzo brudne. W wielu

miejscach Smieci !\rysypuj4 sig z pojemnik6w. W ostatnim czasie w og6le nie wida6 naterenie

miast sluzb dbaj4cych o czystoSd we Wloclawku'

Bardzo proszg PanaPterydenta o zainteresowanie sig wiw problemem

Zpowahantem
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